

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Eidem. Epist. XXIV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:hbz:5:1-63864-p0011-9](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:hbz:5:1-63864-p0011-9)

Veruntamen, mi Vincenti, si curabis, ut mihi de eodem volumine in aliquot dies commodare possis, impones operi præclaro, velut artifex egregius, ultimam manum. Nam ego non nisi libros quinque cum meo libro contuleram: Reliquam partem ut absolvere aliquando possim, non petam à te pluribus verbis, ne videar benevolentiae tuae diffidere. Vides cupiditatem nostram. Tu statues in hac re, quod sit ex fide tua primum, deinde etiam ex voluntate mea. Ego te, & Peregrinum nostrum, & Hieronymum etiam in oculis fero. Venetiis, VII. Kal. Jun.

EIDEM.

EPIST. XXIV.

Riccio gratias agit de Hendecasyllabo carmine, & amorem illius perpetuum optat.

Form. Valde te amo. Ibi. Sic enim habero. (A)

Hendecasyllabum carmen, quo nos tam amice salutasti, multis causis legi perlibenter. Primum, quod tuum erat, deinde, quod elegans, & ornatum: postremo, quod in illo mihi significabas memoriam tuam nostrae necessitudinis, & benevolentiae. Itaque non possum non tibi vehementer gratulari; mihi quæ plurimum gaudere; tibi, qui tam egregie bonis in literis profeceris: mihi, qui talem, ac tam amabilem nactus sum amicum. Deus igitur faxit, ut in hac animorum conjunctione ad extremum usque vitae cursum perseveremus, & quæ summi amoris uterque fundamenta jecimus, ea non solum confirmemus, verum etiam augeamus.